
FAU Haukeland skole 

Møtereferat 

 

Tid/sted:  Haukeland skole, 28. september 2021 kl. 19.00-22.00 

 

Til stede: Torill Sommerfelt Ervik (1A), Samer Habiba (1B), Ørjan Mikal Lygre Vermeer (1C), 
Anna Magnus (2A), Kevin Johansen Grindland (vara 2B), Katharina F Nesse (vare 2C), Brynhild 
Berge Sjølingstad (3A), Brooke Wilkerson (3B), Eirik Saghaug (3C), Kjersti Sundland (4A), 
Torunn Lemme (vara 4C) Cathrine Neumann-Fagereng (5A), Marianne Strømmen  (6 gr.1), Lin 
Sørensen ( 6 gr.2), Magnar K. Taule (7A), Cathrine Neumann-Fagereng (7A), Helene Karlsen 
(7B), Christian Hjemmen (7C), Siv Nyegaard (rektor) 

Fravær (uten stedfortreder): Ina Stølen (4B), ikke valgt FAU representant (5B) 

 

1.Innkalling, agenda og referat fra forrige møte 

Konklusjon: Referat fra forrige møte var godkjent av Styret og gruppelederne. Det ble godkjent av 
FAU på møtet. Agenda og innkallingen ble godkjent.  
   

2. Elevrådsstyret informerer 

Elevrådsstyret var til stede på møtet representert av Ada, Frøya, Karen og Kristine. 
 Elevene informerte om saker de hadde jobbet med på elevrådsmøtet og saker de 
hadde hatt på styremøtet med rektor. Sistnevnte skal elevrådsstyret ha jevnlige møter 
gjennom skoleåret med. Det ble informert om hva som var planlagt resten av skoleåret. Første 
punkt omhandlet skolens 175 års jubileum, og hvilke innspill og tanker elevene har for 
innholdet av feiringen. Elevrådet informerte videre om innspill til kjøreregler for 
foreldresamarbeid vedrørende bruk av sosiale medier. Elevrådsstyret leverte FAU en søknad 
om penger til innkjøp av nye bordtennisracketer.  

Konklusjon: Søknaden ble vedtatt innvilget av FAU. 

 

3. Nytt fra styret 

3.1 TV aksjonen 2021 

Det ble informert om den årlige TV aksjonen som skal holdes 24 oktober, og hvor 
 Bjørn Erik Refsnes er årets koordinator. Han ønsker å rekruttere bøssebærere og har 
 sendt FAU en e-post som han ønsker at skal bli distribuert til alle foreldre på skolen. 

Konklusjon: Det ble bestemt at den beste kanalen for å distribuere informasjonen om 
rekruttering var via rektor. FAU videresender e-posten fra Refsnes til rektor som igjen 
distribuerer denne til alle foreldrene på skolen.  

 



 

3.2 Valg av nytt styremedlem 

Pga at tidligere valgte styremedlem med rolle som kasserer trakk seg, ble nytt valg av 
styremedlem gjennomført. Christian Hjemmen (7C) stilte som kandidat for vervet og ble 
enstemmig innstilt som styremedlem (kasserer). 

 

3.3 Manglende FAU representant klasse 5B og vara klasse 3C 

 Styret informerte om at det fremdeles mangler FAU hovedrepresentant for klasse 5B 
og vara for klasse 3C. Eirik Saghaug (3C) tok på seg ansvaret med å ordne vara til klasse 3C. 
Rektor foreslo å sende e-post til kontaktlærer i 5B og be vedkommende om å sende ut en e-
post med oppfordring til alle foreldre og samtidig informere om at 5. trinn har ansvaret for 
gjennomføring av skolens 17. mai feiring. 

Konklusjon: Eirik Saghaug (3C) tar ansvar for 3C, mens rektor tar ansvar for at alle 
foreldre i 5B får en e-post om manglende FAU representant og oppfordring om å stille. 

 

3.4 Aktivitetsplaner 

Styret oppfordret alle gruppene til å utarbeide aktivitetsplan for skoleåret. Disse skal 
presenteres på neste FAU møte. 

Konklusjon: alle gruppene leverer dette til neste møte. 

 

4. Status og problemstillinger fra arbeidsgruppene 

4.1 Arrangement/Dugnad  

Kontaktadresse: arrangement.fau.haukeland@outlook.com 

Det ble diskutert muligheter for å arrangere Halloween på skolen i oktober og om det  
eventuelt kan avholdes på selve søndagen når Halloween er. Det ble presisert 
viktigheten og behovet for at det avholdes et felles arrangement i regi av FAU og om 
mulig på siste søndag i oktober. Det er mange elever som organiserer seg i grupper og 
går fra dør til dør denne dagen og det er derfor viktig at alle får et tilbud om å delta på 
felles feiring. Gruppen vil kontakte de som var ansvarlige for arrangementet før Covid, 
for innspill. Videre ble det diskutert om det er behov for dugnad  fra foreldre med 
hensyn til gjennomføring av arrangementet. Videre ble det foreslått å kontakte 
tidligere klassekontakter for innspill.  

Konklusjon: gruppen tar ansvar for gjennomføring av Halloween. 

Videre ble det snakket om skolens 175 års jubileum hvor FAU ikke skal ha noen rolle, 
men at FAU kan være behjelpelig med å sponse is/pølser eller lignede til elevene. 

 

 



 

4.2 Eiendom/Trafikk 

Kontaktadresse: eiendom.haukeland.fau@outlook.com 

Det ble foreslått etter ønske fra Styret at gruppen deler seg i henholdsvis to grupper 
for bedre arbeidsflyt; Eiendom og Trafikk.  

Konklusjon: gruppen deler seg i to ved første arbeidsmøte de har. 

 

4.3 Ettermiddagsaktiviteter 

Kontaktadresse: aktivitet.haukeland.fau@outlook.com 

Gruppen informerte om at det i år er innvilget kr 25 000,- i midler fra Bergen 
Kommune. Det ble søkt om kr 60 000,-. Gruppen viste frem forslag til fordeling av 
midler og ulike typer kurs. Det ble foreslått sjakk for 1-3. trinn, tegning for  3-4. trinn, 
programmering for 5-7. trinn og teater og/eller dans for 5-7. trinn. Andre kurs som ble 
foreslått var street art og parkour. Gruppens frist for å få på plass kursledere er uke 
43 og uke 45 for oppstart av kurs. 

Konklusjon: gruppen tar ansvar for gjennomføring av valgte kurs. 

 

4.4 Skole/Hjem 

Kontaktadresse: skolehjem.haukeland.fau@outlook.com 

Gruppen skal avholde sitt første møte 5.10. 

 

5. Rektor orienterer  
5.1 Høstens foreldremøter og skolens evaluering 

Det ble konkludert positivt til at klassekontaktene hadde hatt en mer aktiv rolle, men 
at tema for dialog kan diskuteres grundigere med foreldrekontakter i forkant av 
møtene.  Det kom innspill fra FAU at diskusjon mellom foreldre kunne vært lengre. 

5.2 Høstens utviklingssamtaler 

Rektor informerte om samtalemal tilpasset ny lærerplan. Det ble utrykt noe 
bekymring for at det kanskje kunne oppleves som mye måling på elevenes 
prestasjonsnivå for enkelte elever. Rektor informerte om at prinsippene for 
utviklingssamtalen blir diskutert videre og oppfordret Skole/hjem-gruppen til å se 
nærmere på dette. 

 

 

 



5.3 Status for arbeid med inkluderende skolemiljø 

Rektor viste til eksempler på tiltak; språkbruk, observant på blinde soner, regler for 
felleslek med mer, samtidig som evaluering blir gjort i samarbeid med SFO. Det ble 
meldt inn en forespørsel på om SFO har anledning til å hjelpe elevene som skal på 
fotballtrening kl. 16.00 med sko/klær.  

Konklusjon: Rektor tar forespørselen opp med leder for SFO. 

 

5.4 Skolens 175 års jubileum 

Skolen støtter elevenes ønsker for feiring av dagen. 

5.5  Årets TV aksjon 

Temaet kommer inn i undervisning gjennom læring om barnas rettigheter. 

5.6 Utbygging av Haukeland skole og avlastningsskole 

Det er ikke er mottatt noe ny informasjon fra BBSI angående flytting til 
avlastningsskole. FAU har mange spørsmål og det er en generell bekymring ved at det 
ikke foreligger noe ny informasjon, og at informasjonsmøtet som kunne avklart mye 
av dette, brått ble kansellert. Rektor har sammenfattet et dokument med spørsmål 
fra foreldre og avventer besvarelse på disse spørsmålene. Det ble uttrykt bekymring 
for at rommet foren eventuell påvirkning blir mindre og mindre etter hvert som tiden 
går. FAU ber rektor ta kontakt med sin kontaktperson samtidig som FAU også tar 
direkte kontakt med BBSI. 

Konklusjon: rektor tar kontakt med sin kontaktperson samtidig som FAU også tar 
direkte kontakt med BBSI.  

 

6. Annet 
Innkalling og arbeid i gruppene 

Det ble diskutert om FAU møtene skal avholdes fysisk eller digitalt fremover. 

Forslag: Styret foreslo at dette kan bestemmes i forhold til hvilke type saker som blir meldt 
inn av de ulike gruppene i forkant av møtet. Det er således viktig at gruppene fyller ut 
informasjon om sakene i god tid før FAU møtet, slik at Styret kan ta stilling til om det er behov 
for at møtet avholdes fysisk eller digitalt, før de sender ut møteinnkalling. 

Beslutning: Forslag vedtatt av FAU. 

 

 


